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Председник Србије Борис Тадић изјавио је у Новом Саду да очекује да Скупштина
Србије   „врло брзо” усвоји Статут Војводине. 

„Колико сам информисан, у раду на закону о надлежностима (Војводине) нема никаквих  
посебних проблема, завршава се читава та дискусија и мислим да ће то ићи врло брзо”,  
рекао је Тадић на конференцији за новинаре у Извршном већу Војводине одговарајући  
на питање у вези са тим.

Упитан о најавама појединих коалиционих партнера ДС-а да у случају да се смање
средства   за Војводину неће подржати ребаланс буџета Србије, Тадић је рекао да „нико
не сме   да поставља додатне услове у моменту када се Србија суочава са једном од
највећих   финансијских криза од свога настанка”.

„Биће поштован Устав Србије и сви правни акти ове државе, али истовремено ниједан  
део наше земље не може имати привилегованији положај у односу на друге делове наше
  земље”, рекао је он и додао да сви који постављају посебне услове „могу да рачунају  
на врло чврст и потпуно јасан одговор”.

„Не би било добро да ову кризну ситуацију користимо за партикуларне интересе. Много  
је важније да водимо рачуна о интересима читаве државе и сваког грађанина који у   њој
живи. Ова криза није само београђанска, нишка или војвођанска, ово је криза   свих нас
данас у Србији”, рекао је Тадић.

Савез војвођанских Мађара (СВМ) и Лига социјалдемократа Војводине (ЛСВ) затражили 
 су од Владе Србије да измени предложени ребаланс буџета и повећа средства
Војводини   за око 10 милијарди динара тако да покрајина добије онолико новца колико
јој Уставом   припада, односно седам одсто укупног буџета Србије.

(Бетa) 
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